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Referat af bestyrelsesmøde i Æ’Redningshus onsdag d. 21.august kl. 10 

 

Til stede: Karin, Birthe, Niels, Peter, Lars, Edel, Kristine, Tine 

Afbud: Jens 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste 
møde (d. 22. maj) 
 

Referat blev godkendt og underskrevet 

2. Siden sidst 
 

Poul Bak fuger videre, og 
forbrugsaflæsningerne fra Perron er 
afsluttet. 
 
 

3. Økonomi, nyt fra kassereren 
 

Omsætningen en smule mindre end 
sidste år på dette tidspunkt, men 
resultatet frem til 31.7. ser fornuftigt ud. 
Lars har afleveret vores kontanter, det 
foregår i fuld offentlig på torvet, 
bankpersonalet vil ikke røre ved den 
slags, men mønttælleren tog pænt imod. 
Der er brugt 72.000 kr. til investeringer, 
og vi holder os stadig indenfor det beløb 
vi har afsat. 
Lille overskud på Sankt Hans, lidt større 
underskud på Jazz’en end sidste år. 
Fiskeauktion gik glimrende, overskuddet 
til hver foreningen (KLF & RH) blev ca 
22.000 kr. 
Lars meddelte at han stopper som 
kasserer til næste GF, så vi skal i 
tænkeboks, Lars har strømlinet 
kassererhvervet, så det er nemmere og 
mere overskueligt for bestyrelsen, 
 
 
 
 



4. Nyt fra aktivitetsudvalget  
 
- gennemgang af mødet d. 14. august 
(bilag fra mødet d. 14.8. samt bilag 
vedr. fiskeauktionen vedhæftet) 
- drøftelse af prisstruktur ved 
arrangementer 
 

Fiskeauktionen bliver evalueret i et 
møde med KLF, måske skal der være et 
eksakt tidspunkt hvor alle frivillige spiser 
sammen. 
OBS – prisstrukturen skal være et punkt 
på Seminaret, herunder skal vi aftale 
hvordan vi forholder os til frivillige til 
arrangementer – skal de betale for 
drikkevarer mm? (øl-billetter kunne være 
en mulighed). 
Forårskoncerten, her arbejder vi stadig 
på et bud på en kunstner.  
Sankt Hans gik godt, men Kvinderåberne 
var oppe imod havet og vinden, så vi 
vurderer at den type underholdning ikke 
passer til arrangementet. 
Sommerjazz, her overvejer vi evt. at hyre 
et andet orkester, men vi vil gerne 
fortsætte traditionen.  
Birthe tager kontakt til Thy Jazz. 
Thy Masterclass gik rigtig fint, musik på 
et højt niveau, og Thy masterclass vil 
gerne være med til at gentage denne 
succes næste år.  
Frivillig aften d. 7. november, vi afvikler 
aftenen som vi gjorde sidste år, det 
virkede godt. 
Halloween, vi hører fra Borgerforeningen 
hvis det bliver til noget. 
Julepynt i forhallen gentages, dog uden 
konkurrencer. 
Juleoptoget gentages også, det er en 
stor succes, og et godt samarbejde med 
andre foreninger. 
Arrangementet med Klitrosen d. 22.8. her 
blev aftalt forløb og forplejning. 
Juleteater for de små, Tine er tovholder  
Revyeftermiddage i løbet af efteråret, 
der er meget stor interesse, så vi skal 
tilpasse arrangementet. Tilmelding skal 
ske pr. sms, så vi kan styre antallet. Nok 
ikke plads til at sidde ved borde. 
Første gang d. 10. september kl. 15. Vi 
mødes kl. 12.30. Vi skriver ”der er lukket 
for tilmelding” til arrangementet d. 10.9. 
Der er afsat to yderligere eftermiddage til 
filmforevisningerne. 
Birthe opretter nu vores aktiviteter og 



arrangementer på Klitmøller kalenderen. 
Så vi bruger ikke Klitmøllersiden længere. 
Priser for drikkevarer, vi kører med de 
priser vi har nu, indtil seminaret 
 

5. Byggeprojekt mm.  
- orientering om ansøgning til 
Sparekassen Thy 
 

Peter og Tine orienterede om 
ansøgningsproceduren, der var digital og 
ret omfattende.  
Der var ansøgningsfrist d. 15. august, så 
vi afventer spændt udfaldet, der skulle 
blive meldt tilbage sidst i september. 
 

6. Orientering fra de forskellige teams 
 

Administrationen, indtil nu har vi 422 
medlemmer, herunder 
dobbeltmedlemskaber, så vi har nok over 
600 ”hoveder”.  
Når vi hører fra ansøgningen vedr. 
ombygning, må vi meddele kommende 
lejere, at det kan være med forbehold, da 
vi under ombygningen må lukke ned for 
arrangementer og udlejning. 
 
Forespørgsler vedr. udlejning kommer 
løbende. Må man bruge en røgmaskine? 
Hvordan bruger man projektoren?  
Vi svarer hvis nogle spørger konkret i 
forbindelse med en udlejning. 
Køkken, der er forsvundet en elkedel og 
en røremixer, der er indkøbt nye. 
 
 

7. Eventuelt 
 

Intet under eventuelt 

8. Næste møde 
18. september og så mødes vi næste 
gang til seminar d. 13. november, 
hvor vi starter med et kort 
bestyrelsesmøde) 
 

Næste møde onsdag d. 18. september kl. 
10 – obs RH er udlejet der, så I hører 
nærmere om sted for mødet. 

 


